

ROMAIN JEROME



Moon Dust-DNA Steel Mood White Set

An abstract beauty, a strange light. The dial, which contains authentic moon dust, is a mysterious white colour studded with blue reflections. Faded, nuanced colours to evoke the moon and its desolate landscape. A truly disquieting composition illuminated by a sky of 411 white diamonds on the bezel and claws. With this fascinating but disturbing limited edition of 1969 pieces, the infinity of space will henceforth become associated with the eternity of diamonds.

Movement	Self-winding, C22RJ51 calibre by Concepto, 28,800 vib/h, 23 jewels, 42-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds
Case	Steel, 46 mm Bezel made of carbon fibre and steel fused with fragments from Apollo XI, set with 347 white diamonds (0.68 ct) Polished steel claws set with 64 diamonds (1.05 cts) Star-headed screws Water-resistant to 50 m
Dial	White, mineral structure containing authentic moon dust Hands inspired by space-module solar panels Small seconds and date at 9 o'clock
Bracelet/Strap	Partially woven with certified fibres from an ISS spacesuit, remborde alligator or black rubber. Polished steel clasp.

ROMAIN JEROME



Moon Dust-DNA Steel Mood White Set

Une beauté abstraite, une lumière étrange. Le cadran contenant de l'authentique poussière de lune arbore un blanc mystérieux constellé de reflets bleutés. Des nuances comme décolorées, à l'image de l'astre et de ses paysages dévastés. Une composition des plus déroutantes que vient illuminer un ciel de 411 diamants blancs, répartis entre lunette et griffes. Avec cette troublante édition limitée à 1969 pièces, l'infini de l'espace se conjugue dorénavant avec l'éternité des diamants.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre C22RJ51 by Concepto, 28'800 Alt/h, 23 rubis, réserve de marche de 42 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde
Boîtier	Acier, 46 mm Lunette en fibre de carbone et acier alliant des éléments d'Apollo XI, sertie de 347 diamants blancs (0.68 ct) Griffes en acier poli serties de 64 diamants (1.05 cts) Vis étoilées Étanche à 50 m
Cadran	Blanc, structure minérale contenant de la poussière de lune authentique Aiguilles inspirées des capteurs solaires des modules spatiaux Petite seconde et date à 9h
Bracelet	En partie tissé avec des fibres certifiées d'une combinaison spatiale ISS, rembouré alligator ou caoutchouc noir. Fermoir en acier poli.